

## MINUTES OF PROCEEDINGS

Tuesday, March 7, 1972.

(1)

[Text]

The Standing Committee on Fisheries and Forestry met this day at 11:05 a.m., for the purpose of organization.

*Members present:* Messrs. Béchard, Blouin, Borrie, Comeau, Corbin, Crouse, Cyr, Goode, Lundrigan, McQuaid and Smith (*Northumberland-Miramichi*) (11).

*Other Members present:* Messrs. Marshall, Groos and St. Pierre.

The Committee Clerk presiding and having called for nominations for the election of a Chairman, Mr. Smith (*Northumberland-Miramichi*) moved, seconded by Mr. Béchard,

That Mr. Tom Goode be elected Chairman of this Committee.

On motion of Mr. Cyr, nominations were closed.

The Clerk put the question which was *resolved* unanimously and declared Mr. Goode duly elected Chairman.

The Chairman occupied the Chair and called for nominations for the election of a Vice-Chairman.

Mr. Cyr moved, seconded by Mr. Blouin,

That Mr. Guay (*Lévis*) be elected Vice-Chairman IN ABSENTIA.

Mr. Lundrigan moved that Mr. Crouse be elected Vice-Chairman.

The Chairman put the question on Mr. Cyr's motion which was *resolved* unanimously and declared Mr. Guay (*Lévis*) elected Vice-Chairman IN ABSENTIA.

On motion of Mr. Borrie, it was

*Resolved*,—That the Committee print from day to day 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and that the Committee print, as a supplementary issue to the said Minutes of Proceedings and Evidence, a sessional index prepared by the Library of Parliament.

On motion of Mr. Corbin, it was,

*Resolved*,—That the Subcommittee be comprised of the Chairman, the Vice-Chairman and five (5) other Members of this Committee to be named by the Chairman after the usual consultation.

Mr. Cyr moved, and it was

*Agreed*,—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, providing that not less than five (5) members are present and that the major opposition parties are represented.

The Chairman read the Order of Reference.

At 11:20 a.m., on motion of Mr. Smith (*Northumberland-Miramichi*) the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAUX

Le mardi 7 mars 1972

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à 11 h 05 du matin aux fins d'organisation

*Députés présents:* MM. Béchard, Blouin, Borrie, Comeau, Corbin, Crouse, Cyr, Goode, Lundrigan, McQuaid et Smith (*Northumberland-Miramichi*)—(11).

*Autres députés présents:* MM. Marshall, Groos et St. Pierre.

Le greffier du Comité préside à l'élection et se dit prêt à recevoir les candidatures au poste de président; M. Smith (*Northumberland-Miramichi*), appuyé par M. Béchard propose

Que M. Tom Goode soit élu président du Comité.

Sur proposition de M. Cyr, la période de mise en candidature est close.

La question, mise aux voix par le greffier, est *adoptée* à l'unanimité; M. Goode est élu président du Comité.

Le président occupe le fauteuil et se dit prêt à recevoir les candidatures au poste de vice-président.

M. Cyr, appuyé par M. Blouin, propose,

Que M. Guay (*Lévis*) soit élu vice-président IN ABSENTIA.

M. Lundrigan propose que M. Crouse soit élu vice-président.

La proposition de M. Cyr, mise aux voix par le président, est *adoptée* à l'unanimité; M. Guay (*Lévis*) est élu vice-président IN ABSENTIA.

Sur une proposition de M. Borrie, il est

*Décidé*,—Que le Comité fasse imprimer 1000 exemplaires des procès-verbaux et témoignages et, à titre de publication supplémentaire, un répertoire des travaux sessionnels préparé par la bibliothèque du Parlement.

Sur proposition de M. Corbin, il est

*Décidé*,—Que le président, le vice-président et cinq (5) autres membres du Comité, nommés par le président après les consultations habituelles forment le sous-comité.

Sur proposition de M. Cyr, il est

*Décidé*,—Que le président soit autorisé à tenir des séances dans le but de recevoir des témoignages et à ordonner l'impression lorsqu'il n'y a pas quorum pourvu qu'au moins cinq (5) députés soient présents et que les principaux partis de l'opposition soient représentés.

Le président lit l'Ordre de renvoi.

A 11 h 20 du matin, sur proposition de M. Smith (*Northumberland-Miramichi*), le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.